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Referat af ordinær generalforsamling, Vejle Friskole d. 27. maj 2025 kl. 19.00 
 
16 af 301 forældre var fremmødt. 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst og sang 
2. Valg af dirigent og referent 
3. Præsentation af bestyrelsen 
4. Bestyrelsen aflægger beretning 
5. Skolelederens beretning 
6. Bestyrelsen forelægger det reviderede regnskab til orientering 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er: 
Hjalte Simonsen (Skolekredsen) 
Sidsel Boll (Forældrekredsen) 
Johnny Skovsgaard (Forældrekredsen) 
Søren Freese (Forældrekredsen) 

8. Valg af 2 suppleanter 
9. Fremlæggelse af tilsynserklæring 
10. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 
11. Forelæggelse af undervisningsplaner for det kommende skoleår 
12. Evt. 

 
 
Ad. 1: Velkomst og sang 
Generalforsamlingen blev budt velkommen af bestyrelsesformanden og efterfølgende fællessang. 
 
Ad. 2: Valg af dirigent og referent 
Som dirigent valgtes Thomas Grandahl 
Som referent valgtes Søren Freese 
 
Ad 3: Præsentation af bestyrelsen 
Siddende bestyrelse præsenterede sig kort for generalforsamlingen. 
 
Ad. 4: Bestyrelsen aflægger beretning 
Bestyrelsens beretning blev aflagt af bestyrelsesformand Hjalte Simonsen. Formandens beretning kan 
tilgås på skolens hjemmeside. 
Hovedtemaet var et bestyrelsesår præget af forandring og tilpasning og afsluttedes med en tak til de 
fremmødte forældre og en særlig tak til personalet der har holdt sammen og støttet op om skolen i et 
forandringsrigt år. 
 
Ad. 5: Skolelederens beretning 
Skolelederens beretning blev aflagt af Viceskoleleder Bent Kyndesen og Skoleleder Bodil F. Pagh. 
Af væsentlige punkter fremhæves ansættelsen af en ny skoleleder og processen der førte dertil. 
Viceskolelederen berettede hertil om et foranderligt år med omstillingsparate kollegaer. Skoleledelsen 
sætter fokus på faget teknologiforståelse og hvordan dette skal indføres på Vejle Friskole. Hertil 
orienteredes kort om kommunens renoveringsprojekt af tunnelen mellem friskolen og TT Parken. 
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Skolelederen satte fokus på den nye sammensætning af ledelsen hvori der det næste år indgår en 
stilling som projektleder i ledelsesteamet med henblik på bl.a. udvikling af området 
teknologiforståelse. Herefter blev der berettet om elevoptag og et behov for at skabe ro blandt 
personalet det kommende skoleår efter et år med mange udfordringer og forandringer. 
Der blev stillet et enkelt spørgsmål til beretningen omhandlende teknologiforståelse. Friskolen skal stå 
mål med undervisningen i folkeskolen, hvorfor teknologiforståelse fra 2027 skal udbydes som fag på 
friskolen eller indarbejdes i friskolens øvrige undervisning. 
 
Ad. 6: Bestyrelsen forelægger det reviderede regnskab til orientering 
Kasserer Bent Schultz fremlagde skolens årsregnskab for 2025.  
Årsrapporten fremviser et positivt resultat på kr. 32.844. 
Kassereren svarede fyldestgørende for enkelte spørgsmål fra generalforsamlingen, der herefter tog 
årsregnskabet til efterretning. 
 
Ad. 7: Valg af bestyrelsesmedlemmer 
5 kandidater opstillede til bestyrelsesposterne, hvorfor der afholdtes afstemning om pladserne. 
Herefter blev følgende valgt til bestyrelsen for 2 år: 
Hjalte Simonsen (Skolekredsen) 
Sidsel Boll (Forældrekredsen) 
Johnny Skovsgaard (Forældrekredsen) 
Søren Freese (Forældrekredsen) 
 
Bestyrelsen består herefter af: 
Allan Schurmann (Skolekredsen) 
Hjalte Simonsen (Skolekredsen) 
Bent Schultz (Forældrekredsen), ældste 
Emil Filsø (Forældrekredsen), mellemste 
Sidsel Boll (Forældrekredsen), mellemste 
Johnny Skovsgaard (Forældrekredsen), ældste 
Søren Freese (Forældrekredsen), yngste 
 
Ad. 8: Valg af 2 suppleanter 
Som suppleanter valgtes for 1 år: 
1. suppleant Camilla Andersen (ældste og yngste) 
2. suppleant Peter Houmøller (mellemste og yngste) 
3. suppleant Frederikke Kampmann (yngste) 
 
Ad. 9: Fremlæggelse af tilsynserklæring ved tilsynsførende Henrik Ottosen 
Tilsynsførende forklarede indledningsvist om sin baggrund og hvad der ligger til grund for 
tilsyn med friskolen.  
Tilsynsrapporten for skoleåret 2024/2025 blev herefter fremlagt for generalforsamlingen.  
Tilsynsførende har inden den endelige erklæring gennemlæst skolens værdigrundlag, der 
bekræfter at skolen lever op til sit eget grundlag. 
Tilsynet orienterer sig bl.a. i det formelle Vejle Friskole som eksempelvis skolens tilgængelige 
dokumenter og hjemmeside. 
Undervisningen er blevet observeret på forskellige klassetrin og ligeledes er skolens musical 
besøgt og vurderet. 
Generalforsamlingen tog herefter tilsynserklæringen til efterretning til applaus. 
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Rapporten er tilgængelig på Vejle Friskoles hjemmeside. 
 
Ad. 10: Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag. 
 
Ad. 11: Forelæggelse af undervisningsplaner for kommende skoleår. 
Bent Kyndesen præsenterede undervisningsplan for kommende skoleår. 
Af væsentlige ændringer indføres værkstedsfag for 9. klasse bestående af 2 valgfag fordelt 
over 30 uger. Der afholdes ikke prøver i valgfaget. 
Timer til at udbyde Stjerneskud er til overvejelse grundet usikkerhed om kapacitet i skoleåret. 
 
Ad. 12: Eventuelt 
Der blev gjort opmærksom på en artikel vedr. ”landskendt bro i Vejle” der står for renovering – 
omhandlende tunnellen under Horsensvej. 
Der var ikke yderligere punkter til eventuelt. 
 
Herefter afsluttede dirigenten generalforsamlingen. 
 
 
For referat: 
 
 
 
_______________________ 
Thomas Grandahl 


